
Or. 0002.1.2024

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł   Nr LVIII/2024

LVIII Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 09 lutego 2024 r

Protokół  zawiera:

1. Uchwała Nr LVIII/352/2024 zmieniająca Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

2. Uchwała Nr LVIII/353/2024  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu.

3. Uchwała Nr LVIII/354/2024 w sprawie określenia jednostki budżetowej gromadzącej dochody na

wydzielonym rachunku,  źródeł  z  których  dochody są  gromadzone  na  rachunku,  przeznaczenia

dochodów gromadzonych na rachunku, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

4. Uchwała  Nr  LVIII/355/2024  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  Komisji  Rady  Gminy

Szczutowo na 2024 rok.

5. Uchwała Nr LVIII/356//2024 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.

6. Uchwała Nr LVIII/357/2024w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej

położonej  w obrębie Cisse,  stanowiącej  własność Gminy Szczutowo oraz przyznanie dzierżawy

pierwszeństwa w nabyciu.

7. Uchwała  Nr  LVIII/358/2024  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Ponadlokalnego  dla

Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka”.

8. Uchwała  Nr  LVIII/359/2024 w sprawie  określenia  górnych stawek opłat  ponoszonych przez

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych.

9. Uchwała Nr LVIII/360/2024 w sprawie udzielenia dotacji za zadanie pn. Rewitalizacja Kościoła

Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.



PROTOKÓŁ NR LVIII/2024

 Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 09 grudnia 2024 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Szczutowo

Przewodniczył:  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński.

Protokołowała: Marta Schodowska –  inspektor ds. obsługi rady gminy, kadrowych i organizacyjno

- technicznych

Sesję rozpoczęto o godz. 10.15                                   

  Zakończono o godz. - 12.30                                        

 Stan radnych - 15                                                        

Obecnych- 15                                                              

  Procent frekwencji  –  100%                                       

            

Obecnych radnych, sołtysów  przedstawiają załączone do protokołu listy obecności.

Uchwalony porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany.

3. Przyjęcie protokołu z LVI, LVII Sesji Rady Gminy Szczutowo.

4.  Przedstawienie  informacji  o  złożonych  interpelacjach  i  zapytaniach  oraz  o  udzielonych  na  nie

odpowiedziach.

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.

6. Informacja Sekretarza Gminy o działalności Urzędu Gminy między sesjami.

7. Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu.

9.Podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostki budżetowej gromadzącej dochody na wydzielonym rachunku,

źródeł  z których dochody są gromadzone na rachunku, przeznaczenia dochodów gromadzonych na rachunku,

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian

w tym planie oraz ich zatwierdzania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na 2024 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie



Cisse, stanowiącej własność Gminy Szczutowo oraz przyznanie dzierżawy pierwszeństwa w nabyciu.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Ponadlokalnego  dla  Partnerstwa  „Obszar

Funkcjonalny Miasta Płocka”.

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za

usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych.

15.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zadanie pn. Rewitalizacja Kościoła Parafialnego pw. Św.

Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.

16.Zatwierdzenie  projektu  realizacji  zadań  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok.

17. Zapoznanie z informacją dot. funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Szczutowie oraz w Gójsku.

18. Wolne wnioski 

19. Zakończenie obrad  LVIII Sesji Rady Gminy Szczutowo. 



Przebieg:

Ad.1)  Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia LVIII Sesji Rady Gminy

Szczutowo.  Przywitał  przybyłych  radnych,  sołtysów,  Wójta  Gminy  Pana  Andrzeja

Twardowskiego,Sekretarza Gminy Pana Bogdana Kaczorowskiego, Skarbnika Gminy Panią Hannę

Domagalską, Radnego Rady Powiatu w Sierpcu Pana Jarosława Ocickiego oraz Przedstawiciela

Mazowieckiej Izby Rolniczej Pana  Artura Żbikowskiego. Stwierdził, że obrady LVIII Sesji Rady

Gminy są prawomocne.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zbigniew  Kopciński  udzielił  głosu  Radnemu  Powiatu  Panu

Jarosławowi Ocickiemu.

Radny Powiatu odniósł się do wypowiedzi  Radnego Powiatu  Pana Juliusza Gorzkosia, który na

Sesji  Rady  Gminy  w  dniu  29  grudnia  2024  r.  przedstawił  informację  o  funkcjonowaniu

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Sierpcu  w  okresie  swojej  pracy  w

Radzie Powiatu w Sierpcu w ostatnie kadencji.

Radny Powiatu  Pan  Pan  Jarosław Ocicki  przestawił  także  informacje  o  swojej  działalności  w

okresie swojej pracy na stanowisku Wicestarosty Powiatu Sierpeckiego, jak również Radnego Rady

Powiatu.

Następnie  Pan  Artur  Żbikowski  –  Przedstawiciel  Mazowieckiej  Izby  Rolniczej  przedstawił

informację dotyczącą działalność Mazowieckiej Izby Rolniczej.

Powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.2) Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński wnioskował o wprowadzenie do porządku w

punkcie 14  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i

transportu nieczystości ciekłych oraz w punkcie 15 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji

na  zadanie  pn.  Rewitalizacja  Kościoła  Parafialnego pw.  Św.  Mikołaja  w Gójsku wpisanego do

rejestru zabytków, dalej punkty otrzymują nr wg kolejności.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie zmianę

porządku obrad.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” zmianą porządku obrad głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad.



Ad.3) Protokół z  LVI, LVII Sesji Rady Gminy Szczutowo   był wyłożony do wglądu w sali posiedzeń

Urzędu  Gminy  oraz  w  Biurze  Rady  w  okresie  między  sesjami.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do

protokołu.

Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  Pan  Zbigniew  Kopciński  poddał  pod  głosowanie

przyjęcie w/w wymienionych protokołów Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z LVI, LVII Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Ad.4)  W punkcie tym głosu nie zabrano, ponieważ nie złożono interpelacji i zapytań.

Ad. 5) Wójt Gminy Pan Andrzej Twardowski przedstawił informację,związane m.in. z:

-  w ramach  Rządowego  Programu  Polski  Ład  otrzymaliśmy  8  mln,  dzięki  tym  dodatkowym

środkom, gmina będzie mogła realizować inwestycje w zakresie budowy dróg gminnych. Jesteśmy

w trakcie przygotowywania  dokumentacji w tym zakresie,

-został  rozstrzygnięty przetarg na przebudowę dróg powiatowych,  odcinek Szczutowo - Blizno-

Białasy – Łukomie. 

Gmina Szczutowo oraz Gmina Rościszewo na zadania związane z przebudową dróg powiatowych

na rok 2024 dołożyła 1mln ze środków własnych.

- Wójt Gminy poinformował, iż środki jakie udało się pozyskać na dofinansowanie wielu inwestycji

wykonanych na terenie gm. Szczutowo to zasługa kilku pracowników urzędu gminy, a nie tylko

jednej osoby,

- planowane jest wykonanie przebudowy dróg gminnych w 12 miejscowościach Gminy Szczutowo.

 Ad. 6) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przekazał informacje związane z:

-18.01.  b.r.  odbyło  się  spotkanie  z  sołtysami  gm.  Szczutowo,  zostały  przekazane  informacje

związane z ptasią grypą, wścieklizną oraz ASF. Na tym spotkaniu Sekretarz Gminy Pan Bogdan

Kaczorowski zwrócił się z pytaniem, czy pogotowie dla zwierząt ma prawo wejść na posesję bez

zgody właściciela i zabrać psa, kota. Właściciel/rolnik nie ma obowiązku wpuścić takiej organizacji

lub pogotowia dla zwierząt na swoja posesję,

-przygotowane zostały dokumenty, które pozwalały ustalić wymiar podatku na rok bieżący,

-w styczniu b.r.  od przedsiębiorców z terenu gm. Szczutowo przyjmowane były oświadczenia o

wartości sprzedanego alkoholu w punktach sprzedaży. Na tej podstawie ustalone zostały stawki  w

celu ustalenia opłat za posiadanie zezwoleń na rok bieżący,



- w dniu 05.02. b.r.  odbył się proces kwalifikacji wojskowej,

- od 01 lutego b.r. przyjmowane będą wnioski o zwrot podatku akcyzowego w paliwie rolniczym,

-odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy NEXERA, na terenie gminy była wykonywana

inwestycja  wyposażania  miejscowości  w  możliwość  dostępu  korzystania  z  internetu

światłowodowego, na chwilę obecną jest tylko 6 miejscowości, które mają dostęp do światłowodu,

na  stronie  internetowej   znajduje  się  wykaz  firm,  które  mogą  być  operatorami,  na  zasadzie

współpracy z firmą mogą świadczyć usługi,

-prowadzona  jest  ewidencja  zbiorników  bezodpływowych  na  ścieki  (szamba)  oraz  ewidencja

prowadzenia  przydomowych  oczyszczalni  ścieków.  Do 30 kwietnia  każdego  roku,  gminy mają

obowiązek sporządzać sprawozdanie i przedkładać je do WIOŚiGW i do Wód Polskich.

Sekretarz Gminy  zwrócił się z prośbą, aby do 10 kwietnia  b. r. mieszkańcy zgłosili  do  ewidencji

szamba  i  przydomowe  oczyszczalnie  ścieków,  na  tej  podstawie  firma  będzie  mogła  odebrać

nieczystości ciekłe.

Sołtys miejscowości Szczechowo-Jaźwiny Pan Roman Norkowski zwrócił się z zapytaniem, czy

firma EMPEGEK jest przygotowana na odbiór takich odpadów.

Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski wyjaśnił, że Rada Gminy będzie podejmowała uchwałę

 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

Opróżnianie i transport nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych w wysokości 100 zł

brutto za 1 m3 
, z osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków w wysokości 200

zł brutto za 1 m3  .

Ad.7)  Skarbnik  Gminy  Pani  Hanna  Domagalska  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej

Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVIII/352/2024 zmieniającą Uchwałę Budżetową  

Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



Ad.8) Skarbnik Gminy Pani Hanna Domagalska przedstawiła  projekt uchwały sprawie udzielenia

pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu.

Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu w formie dotacji celowej na realizację

zadań bieżących – wspieranie osób niepełnosprawnych – dzieci uczęszczających do Specjalnego

Ośrodka Szkolno  – Wychowawczego.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVIII/353/2024  w sprawie udzielenia pomocy finansowej

Powiatowi Sierpeckiemu.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.9) Skarbnik Gminy Pani Hanna Domagalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia

jednostki budżetowej gromadzącej dochody na wydzielonym rachunku, źródeł z których dochody

są gromadzone na rachunku, przeznaczenia dochodów gromadzonych na rachunku, sposobu i trybu

sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian

w tym planie oraz ich zatwierdzania.

Określa się jednostki budżetowe, które gromadzą dochody na wydzielonym rachunku dochodów

własnych, tj.: Szkoła Podstawowa w Szczutowie oraz Szkoła Podstawowa w Gójsku, a także źródła

z  jakich  pochodzą  dochody  gromadzone  na  rachunku.  Określa  się  również  sposób  i  tryb

sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków

nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.



Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVIII/354/2024 w sprawie określenia jednostki budżetowej

gromadzącej  dochody na  wydzielonym rachunku,  źródeł  z  których dochody są gromadzone na

rachunku,  przeznaczenia  dochodów  gromadzonych  na  rachunku,  sposobu  i  trybu  sporządzania

planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie

oraz ich zatwierdzania.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.10) Radni otrzymali wraz z materiałami projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy

Komisji Rady Gminy Szczutowo na 2024 rok wraz z załącznikami.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt uchwały w/w sprawie 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie Rady.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr LVIII/355/2024 w sprawie  zatwierdzenia  planów pracy

Komisji Rady Gminy Szczutowo na 2024 rok.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.11)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości i odstąpienie od obowiązku przetargowego

trybu zawarcia umowy.

Rada Gminy wyraża zgodę na wydzierżawienie na okres 5 lat gruntu o powierzchni 168m2 , 

położonej w Szczutowie, spółce TOWERLINK POLAND sp.z.o.o., z przeznaczeniem pod wieżę

telekomunikacyjną.

Brak uwag do projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła  Nr LVIII/356//2024 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie

nieruchomości i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



Ad.12)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie Cisse, stanowiącej

własność Gminy Szczutowo oraz przyznanie dzierżawy pierwszeństwa w nabyciu. 

Rada Gminy przyznaje pierwszeństwo w nabyciu nieruchomości położonej w obręb Cisse, będącej

własnością Gminy Szczutowo.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie Rady.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  Nr  LVIII/357/2024w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

zabudowanej położonej w obrębie Cisse, stanowiącej własność Gminy Szczutowo oraz przyznanie

dzierżawy pierwszeństwa w nabyciu.

Uchwała  stanowi załącznik do protokołu.

Ad.13) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Ponadlokalnego  dla  Partnerstwa  „Obszar  Funkcjonalny  Miasta

Płocka”.

Przyjmuje  się  do  realizacji  strategię  Rozwoju  Ponadlokalnego  dla  Partnerstwa  „Obszar

Funkcjonalny Miasta  Płocka”. Strategia  stanowi  odpowiedź  na  problemy,  potrzeby rozwojowe,

wyzwania i szanse wskazane w przeprowadzonej diagnozie obszaru partnerstwa.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie Rady.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  LVIII/358/2024 w sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju

Ponadlokalnego dla Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka”.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.14)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych.

Określa się górne stawki opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 



- odbioru odpadów komunalnych – odpady komunalne zbierane i odbierane w sposób selektywny

160 zł brutto za 1m3 odpadów zgromadzonych w pojemnikach lub workach na te odpady;

 odpady komunalne zbierane nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny 300 zł brutto za 1m3

odpadów zgromadzonych w pojemnikach lub workach na te odpady,

- opróżniania i transportu nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych w wysokości 100

zł brutto za 1 m3,  z osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków w wysokości

200 zł brutto za 1 m 3 .

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVIII/359/2024 w sprawie określenia górnych stawek opłat

ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  w  instalacjach

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15)   Skarbnik Gminy Pani  Hanna Domagalska przedstawiła uchwałę w sprawie udzielenia

dotacji na zadanie pn. Rewitalizacja Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego

do rejestru zabytków.

Udziela się dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Mikołaja w Gójsku na zadanie pn.

Rewitalizacja Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku .

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytał projekt w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt w/w uchwał.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwał Nr LVIII/360/2024 w sprawie udzielenia dotacji za zadanie pn.

Rewitalizacja Kościoła Parafialnego pw. Św. Mikołaja w Gójsku wpisanego do rejestru zabytków.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.16) Na wspólnym posiedzeniu komisji Przewodnicząca GKRPAiPN Pani Beata Przybyłowska



przedstawiła projekt realizacji zadań gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2024 rok.

Radni  nie  życzyli  sobie ponownego przedstawienia  w/w projektu.  Następnie  bez uwag przyjęli

przedstawiony  projekt.

Ad.17)  Radni  wraz  z  materiałami  na  sesję  otrzymali  protokół  z  posiedzenia  komisji  oświaty,

zawierający informację dot. funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Szczutowie oraz w Gójsku. 

Po zapoznaniu się z otrzymanym protokołem, przyjęli bez uwag w/w informację.

Ad.18)  Radny  Pan  Marek  Poczwardowski  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  prawdą  jest,  że  firma

ENERGO, która zajmowała się dystrybucją opału,  zamyka swoją działalności  na terenie  naszej

gminy.  W związku  z  powyższym zwraca  się  z  prośbą,  aby firma przed zamknięciem siedziby

naprawiła  stan użytkowanej  nawierzchni  drogi,  która uległa  zniszczeniu poprzez poruszanie się

ciężkich pojazdów.

Wójt Gminy Pan Andrzej Twardowski wyjaśnił, że oficjalnie firma jeszcze nie poinformowała o

zamknięciu swojej  działalności.  Wójt  Gminy posiada również taką informację od pracowników

firmy, że z końcem marca firma ma w planach zamknąć swoją działalność, natomiast do końca

czerwca mają odbywać się prace remontowe, porządkujące miejsce, w którym mieściła się siedziba

firmy. Zostanie wystosowane pismo do instytucji, od których firma dzierżawi grunty  (Zarząd Dróg

Powiatowych, Lasy Państwowe oraz kolej) z prośbą o uporządkowanie placu, ponieważ nie są to

grunty należące do gminy.

Wójt Gminy przekazał informację, że firma DINO poszukuje w okolicach Sierpca, około 50 ha

gruntu, na którym miałby powstać zakład produkcyjny- hala, jednak nie jest dokładnie określone

przeznaczenie takiej inwestycji. 

Przedstawiciel firmy DINO odbył spotkanie z Wójtem Gminy, na którym poinformował, że brane

są  pod  uwagę  trzy  lokalizacje  w  okolicach  miasta  Sierpc  na  utworzenie  takiego  zakładu

produkcyjnego- przetwórni. Brana jest pod uwagę lokalizacja w miejscowości Jaźwiny, ponieważ

pojawiło się ogłoszenie o sprzedaży gospodarstwa w tej miejscowości.

Radny Pan  Wojciech  Duda  zwrócił  się  z  zapytaniem dot.  oświadczeń  majątkowych  na  koniec

kadencji Rady Gminy. Sekretarz Gminy wyjaśnił, że radny zobowiązany jest złożyć oświadczenie

majątkowe na dwa miesiące przed upływem kadencji. Kadencja upływa 30 kwietnia 2024 r. 

Oświadczenie majątkowe należy złożyć na dzień 29 lutego b.r.,  stan majątkowy również należy

wykazać  na  dzień  29  lutego  b.r..  Natomiast  do  30  kwietnia  b.r.  należy  złożyć  oświadczenie

majątkowe wraz z deklaracją podatkową PIT wg stanu na dzień 31 grudnia 2023 r.

Sołtys Pan Andrzej Komosiński poinformował, że droga do przejazdu kolejowego należy do  Lasów

Państwowych i uważa, że należy kontaktować się z tą instytucją w sprawie uporządkowania terenu

po siedzibie firmy ENERGO.



Ad.1() W związku z wyczerpaniem obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Kopciński

dokonał zamknięcia obrad LVIII Sesji Rady Gminy Szczutowo.

                                                                                                 

Przewodniczący Rady

                                                                                                                            Zbigniew Kopciński

  Protokołowała

Marta Schodowska


